

STYREMØTE I NORD-KARMØY RIDEKLUBB 20. FEBRUAR 2025

Tilstede: Aslak, Ina M., Helge, Sigrid, Dagny Elin, Ester A., Odd Inge,

Ikke til stede: Hege M., Hilde S., Sandra, Åge

Saksliste:

Sak 36/ 24: Referatet fra januar møtet

Godkjenne referatet. **OK**

Sak 37/24: Innkommet post

- Kulturkontoret: 900-års jubileum i regionen. Karmøy: 23.-25. mai: lokal jubileumshelg. Avaldsnes 24. mai: Kan noen stille med hest og trille? **Styret sjekker først m/ Marte og Susann. Kom forslag om at noen kan f.eks. ri på Blesen og Lucas bak kjerren. Wenche Lindtner v/ kulturkontoret kan komme til klubblokalet i uke 10-11 og informere om opplegget.**
- Vikingfestivalen v/ Hege Anita Meland: Forespørsel om ridning lørd.07.-sønd.08.06. Kr 20.000 for to dager. Ønsker svar innen uke 10. **Positiv respons, ridesenteret ser på det.**
- Støtte: <https://www.youtube.com/watch?v=1tjprG44aFE> Interesse for å sette i gang en kampanje.
- Norges Idrettsforbund: Film om norsk idrett. **Er publisert på facebook – og instagram.**
- Karmøy idrettsråd: Invitasjon til å søke om midler. Frist: 31.03.25 **Vi må søke.**
- Lotteri & Stiftelsestilsynet. Abonner på varsel om momskompensasjon til idrettslag. <https://tilskudd.dfo.no> **Ok.**
- Rogaland Rytterkrets: Innkalling til rytterkretsting tirsdag 18.03.25 kl. 19.00. Fullmakt. Digital påmelding. Frist: 14.03.25 **Sjekk kalenderen og gi tilbakemelding på om du kan. Aslak kan + minst 2 stk til.**
- Rytterttinget: 05.-06.04. Clarion Hotel Oslo Airport. **Ser det an til first for å melde på.**
- Karmøy kommune: Søknad om Driftstilskudd. Frist: 01.03.25 **Dagny E.. søker.**
Søknad om støtte til vedlikehold /reparasjon. Frist: 01.03.25.
[tilskudd-og-stotte](#) **Dagny E. søker**
- Jakobsen og Askeland: Søknader om stevnestøtte for 2024. **Enige om å prioritere stevnestøtte, og sette felles søknadsfrist for alle aktuelle ryttere. Felles frist og behandling av søknadene. F.eks: søndag 2.mars. kan da behandle søknadene på styremøte 06. mars.**

Sak 38/24: Økonomi

- Inngått leie – og vedlikeholdsavtale med grunneier for slodd og vanning
- Budsjettet for 2025
- Rutiner for å holde budsjettet
- Utgifter februar måned:
 - Lån: forfall 25.02.25: kr 41 316 + kr 11276= 52592,-
 - Fagne: forfall 28.02.25: kr 3782,21
 - Diverse små utgifter ifm stevner, kafe, lyd
 - TalkMore: 635,- **Aslak sjekker pris på internett, og Ester A. kontakter Altibox/Hkraft**
 - Torvastad ridesenter: leie og vedlikehold. **Sender faktura etterskuddsvis.**
- Inntekter :
 - Klubbstevne i dressur 26.01.25: overført til konto
 - Klubbstevne i sprang 16.02.25: overført til konto
 - Hverdagskiosk og stevnekafe: overføres hver tirsdag fra vipps
 - Ubetalte medlemskontingenter, hallkort og fakturaer: **Ester A. og Dagny E. går gjennom disse i slutten av neste uke.**
- Mulige inntekter:

- Skaffe flere samarbeidspartnere og sponsor avtaler for 2025:
Ta kontakt med bedrifter på Husøy, Torvastad
Trenger ett par personer som kan bli med på dette.
- Loddsalg på bok med trekning før påskeferien? **Avventer loddsalg inntil videre.**
- Vervekampanje «Grasrotandelen»: **mars og mai/juni**
- Vår bingo-kveld: Hvilken dato kan passe? **Familie arrangement for alle aldrer, kombinere m/ trening eller faglig møte før bingoen. Vi må skaffe populære gevinster.**
- Søke på gaver og støtte:
 - a) Gavefondet: søkt om støtte til vedlikehold av ridebanebunnen. **OK.**
 - b) Sparebankstiftelsen: <https://srstiftelsen.no/soke-og-utbetaling-av-gave/> 19.02-19.03.25

39/24 RUTINER:

- ✓ Låse- og åpne dørene i NOKA-Hallen: **Fungerer greit.**
- ✓ Rengjøring av klubblokalet i hverdager. Ansvar? Ble vel ikke enige om en løsning her,
- ✓ Rengjøring av klubblokalet før- og etter stevne slutt. Ansvar?
- ✓ Kjøkkenet: Klargjøring – salg – avslutte salget
- ✓ Sjøppel. Ansvar? **Alle. Vi har ingen ansatte som rydder opp etter brukerne av hall og lokalet. Ansvarlig arrangør etter stevne / arrangement har ansvar for at søppelet tas bort. F.eks. settes Sjøppelsekkene og papir i den hvite hestehengeren. Kjøres og leveres på Borgaredalen.**
- ✓ Panteflasker. **Spør kiosk først.**
- ✓ Rengjøring av sekretariat før- og etter stevne slutt, og rengjøring av dommerbod før- og etter stevne slutt. Ansvar? **Det kom innspill til oppdatering av bemanningen: Ble enige om at arrangør skriver det inn i bemanningsplanen, og skaffer personer som får dette som ansvar. Ved sykdom må den som står på vekten/oppgaven skaffe vikar/erstatte for seg selv.**

På bemanningen tas det med:

- Dagen før: *Lille ridehallen: rydde og vaske toaletter, entreen til hallen.
*Noka-Hallen: Tribunen: rydde og kaste søppel, samle panten.
*Klubblokalet: rydde, vaske bord, støvsuge og tørke bort skitt, vaske (skitne)vinduer, ta bort søppel, sett i nye søppelposer, sette bort panten,
- Stevnedagen: 1-2 stk har ansvar for wc'ene gjennom hele stevnet.
- Etter stevneslutt: *Noka-Hallen: Tribunen: rydde og kaste søppel, samle panten.
*Klubblokalet: rydde, vaske bord, støvsuge og tørke bort skitt, ta bort søppel, sett i nye søppelposer, sette bort panten.

*Pant-ansvarlig: leverer inn pant (f.eks. Coop Amanda)

- ✓ Stevne regnskap. Ansvar?
- ✓ Kaferegnskap. Ansvar?
- ✓ Utleie av lokalet til medlemmer. Ansvar?

40/24 NOKA-Hallen:

- Opprettet en egen vedlikehold & drifts komitee bestående av: Åge Norem, Aslak Askeland, Frode Søndeland, Sigvart Hansen, Darek Krawiec, Patryk Krawiec, Henning Fylkesnes, Bjørn Håland, Helge Ottoson. Vara: Anja Rødje og Hilde Sandvik
Komiteen har en egen facebook gruppe til kommunikasjon med hverandre etc.

Hvilke funksjoner skal komiteen ha?:

Se vedlagt forslag.

- ✓ Opprettet en egen facebook gruppe for brukerne av NOKA-Hallen. Mål: samle all informasjon og kommunikasjon til brukerne på ett sted (utenom Gnist).

Fikk ikke tid til å gå gjennom sak 40/24. Men ble nevnt at den ene dressur dommerboden har blåst over ende i stormen, og må settes opp og evt fikses på. Den blå hestehengeren må re-

godkjennes i 2025. Arbeides med utelysene på store utebanen.

Sak 41/24: Årsmøtet for 2024

- Dato: 20.03. **OK**
- Sendt ut innkalling: 20.02. **OK.**
- Årsregnskapet: **Ester er godt i gang.**
- Årsmeldinger: **Har ikke fått inn noen enda. Frist: mandag 10,mars.**
 - Klubb: Dagny E.
 - Hallkomite: ?
 - Sprang: Hilde S.
 - Dressur: Sandra
 - Barn & ungdom: Hege M. ? og Elisabeth B. ?
 - Kiosk /kafe ?: Ina og Elisabeth skriver hver sin del?
- Alle årsmøte papirene må sendes ut til medlemmene torsdag 13. mars.

Sak 42/24: Klubb drift, aktiviteter og arrangement:

- Behov for å rekruttere medlemmer /foresatte til:
kafe komite, sponsor& bedrifts samarbeid arbeid og styreverv.
- Åpen kafe m/varm mat fast en ettermiddag i uka?
- **(Søndags kafe for lokalmiljøet- avventer dette)**
- Vervekampanje «Grasrotandelen»: Forslag: Ha en kampanje uke: Del ut kort til rideskole foresatte, o stå i nærbutikker 2-3 dager. **OK**
- Bruktmarked og ponniridning: søndag 16.02.**OK. Oppfordrer alle til å reklamere bredt for både bruktmarkedet og ponniridningen. Ønsker mye folk innom denne ettermiddagen. Mobilisere medlemmer til å reklamere og bidra med mat i kafeen og være frivillig.**
- Vårslipp: forslag 07.03 ?? **Fikk ikke tid til å se på dette.**
- D-stevne i sprang: 15-16.03. **Aslak og Hilde er i gang med cup statutter. Ønsker om å begynne planleggig av stevner flere uker i forkant, slik at man har nok folk til organisasjonen og (stål)kontroll på arrangementet.**
- Vårлотteri m/trekning: salgsperiode febr-april. Trekning 23. april? **Avventer dette. Ble enige om å heller prioritere å ha sportslige arrangement nå i første omgang, pga mindre tidkrevende og varigheten er kun 1-2 dager. Ha oftere klubbstevner.**
- 03.-04.mai: D-stevne i dressur. **Fått avslag på søknad om Ferd- kvalifiseringsstevne.**
- Andre forslag:
 - 1) Teste ut ett prøveprosjekt i mars – april- mai: «Giver kafe». Kort fortalt går det ut på at medlemmer kan oppfordres til å bidra med mat til kafeen; påsmurte rundstykker, ei gryte m/suppe etc, lasagne, pizza , hjemmebakst etc. Litt som opplegget til andre klubber som har faste «smøre damer» og «bakedamer» som produserer mat i forkant av stevner og arrangement.
 - 2) Prøveprosjekt: Opprette ei pensjonist gruppe: en fast dag der de kan møtes for en sosial prat og evt gjøre noe forefallende lett arbeid. Hvem vil ta ansvar for å sette dette i gang?
 - 3) Krympe inn på snop i kiosken. Fokus på box brus, pepsimax og cola zero på flasker, sunn mat og nudler /pasta etc. som varmes opp.
 - 4) Aslak: Tapas kurs i mai/juni. Betalings kurs.
 - 5) 1-2 stk av oppstallører og medlemmer bemanner kafeen og klubblokalet fast hver onsdag etter modell fra bla Haugesund rideklubb. Prøve å få «Giver mat» + salg av ordinære kioskvarer.
Forslag til oppsett ? Hilde S.?

Sak 43/24: Annet:

Sak 44/24: Neste styremøte:

Torsdag 06. mars – søndag 09.mars

Referent: Dagny Elin

